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1. Goedkeuring verslag 9 juni 2015. 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

2. Toelichting Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) AGB MAC (toelichting door 

Herwig De Lannoy en Heidi De Nijn).  

 

Aan de hand van een powerpointpresentatie geven Heidi De Nijn, departementshoofd Culturele 

Zaken, en Herwig De Lannoy, zakelijk coördinator AGB MAC, een kort overzicht van de 

financiële en inhoudelijke stand van zaken van het AGB MAC. 

 

3. Toelichting Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) Brouwgebouw Lamot 

(toelichting door Jan Simons en Anouk Stulens). 

 

Aan de hand van een powerpointpresentatie geven Jan Simons, directeur congrescentrum, en 

Anouk Stulens, afdelingshoofd erfgoedontwikkeling, een uitgebreide toelichting respectievelijk 

over de werking van het congrescentrum en van het erfgoedcentrum en de erfgoeddiensten. 

 

 

Vragen en opmerkingen uit de vergadering 

 

Heeft de inrichting van het Depot Rato invoed op de werking van erfgoedcentrum in Lamot? 

 

Het depot heeft op zich geen impact op de mensen die in lamot werken. 

In het depot zal een restauratieatelier komen, dat zich voordien in het Hof van Busleyden 

bevond, en vooral de medewerkers van de dienst archeologie, die moeten verhuizen uit de 

Kruidtuin, zullen ingezet worden in de depotwerking. 

 

Hoe is de groep vrijwilligers van het erfgoedcentrum samengesteld? 

De leeftijd van de vrijwilligers ligt vooral bij 55-plus. Maar van afkomst en achtergrond is er 

een grote variatie  

 

Wat is de capaciteit van de aula? 

In de aula van het congresgebouw kunnen 300 mensen zitten. Bij grote congressen wordt ook 

zaal Alcazar ingezet, die ruimte biedt voor 250 mensen. 

Toch focust het congrescentrum zich vooral op congressen voor 250 à 300 deelnemers 



 

Hoe zit het met de exploitatie van de Sint-Romboutstoren? Is het niet de VVV die dat 

opneemt? 

Het gaat hier uitsluitend om een commerciële exploitatie die plaats heeft voor en na de 

gewone openingsuren voor publiek. Een receptie boven op de skywalk bijvoorbeeld. 

Er zijn afspraken met de VVV hierover. Het congrescentrum heeft een percentage op de 

inkomgelden. 

 

Hoe groot is de binding tussen de Mechelse jongeren en erfgoed? 

Bij erfgoedactiviteiten worden heel wat scholen bereikt, in hoofdzaak lagere scholen.  

Vooral de museumkampen, die tijdens de schoolvakanties plaatsvinden, zijn erg in trek en 

altijd snel volgeboekt. 

Er hebben al een aantal heel geslaagde jongerenprojecten plaats gevonden en er wordt op 

regelmatige basis samengewerkt met H30 om jongeren van allerlei afkomst te betrekken bij 

erfgoed. 

 

4. Korte rondleiding in congrescentrum Lamot. 
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